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OR-RM.0012.4.28.2023 

 

Protokół Nr 8/23 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 22 września 2023 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie 

Pan Artur Koper o godzinie 08:00 otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu 

uczestniczyło 7 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 9 członków komisji 

stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Nieobecni członkowie komisji: Patryk Bociek, Illona Pubanc 

 

Lista obecności stanowi  Załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji  Pan Artur Koper odczytał porządek posiedzenia, do którego nie 

wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja z wykonania budżetu Gminy Koronowo za I półrocze 2023 r. 

3. Spotkanie z dyrektorami szkół z terenu Gminy Koronowo w celu omówienia sytuacji 

w placówkach. 

4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

5. Sprawy bieżące komisji. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji.           

 

2. Informacja z wykonania budżetu Gminy Koronowo za I półrocze 2023 r. 

Informację przedstawiła Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego pani Barbara 

Januszewska. 
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3. Spotkanie z dyrektorami szkół z terenu Gminy Koronowo w celu 

omówienia sytuacji w placówkach. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 im. Jana Pawła II w Koronowie Izabela Maćkowiak 

poinformowała członków komisji, że w placówce pracuje 58 nauczycieli i 24 pracowników 

pozostałych.Przeprowadzono bieżące remonty. Funkcjonuje dodatkowa toaleta dla 

nauczycieli. Pani dyrektor poruszyła problem zaśmiecania boiska szkolnego. Problem narasta 

w okresie wakacji, kiedy to na boisku rozpalane są ogniska i odbywa się dewastacja. 

Młodzież przebywa na boisku nawet w porze nocnej. Zamknięte jest boisko do piłki nożnej 

ze względu na zdewastowane ogrodzenie. Boisko będzie zamykane o godz. 20.00. 

Szkoła ma projekt termomodernizacji. Jednak należy również wymienić bramę wjazdową 

oraz przystosować salę do potrzeb dzieci ze specjalnymi potrzebami. Pojawił się problem 

z uczniami z Ukrainy, ponieważ nie uczęszczają one na zajęcia. Rodziny wracają na Ukrainę, 

jednak nie ma informacji do szkoły. 

Członkowie komisji uznali, że zachowanie rodziców dzieci z Ukrainy jest niestosowne. 

Pani dyrektor poinformowała zebranych, iż rodzice chcą narzucić na szkoły obowiązki 

wychowawcze.  

Członkowie komisji zauważyli potrzebę psychologizacji rodziców. 

Pani dyrektor poinformowała że w szkole było zorganizowane takie spotkanie.  

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 im. Komisji Edukacji Narodowej w Koronowie Lucyna 

Rogaszewska poinformowała zebranych, że w szkole funkcjonuje 20 oddziałów, są 22 

orzeczenia i około 160 opinii. Praca w szkole odbywa się w systemie jednozmianowym. 

W szkole pracuje 30 nauczycieli dyplomowanych i 11 mianowanych. Kładziony jest duży 

nacisk na pomoc psychologiczną i pedagogiczną. Wszystkie dzieci mają zabezpieczone 

podstawowe zajęcia. Pani dyrektor zgłosiła problem dyspozycyjności nauczycieli. Chodzi o 

doraźne zastępstwa. 

Dyrektor Przedszkola Samorządowego z Oddziałami Integracyjnymi Monika Ćwikła 

poinformowała zebranych, że w przedszkolu wykonano bieżące remonty. Obecnie jest dzieci 

z orzeczeniem o kształceniu specjalnym. Brakuje dodatkowej grupy dla tych dzieci. Jednak 

brakuje miejsca w placówce. Jest ogromna potrzeba rozbudowy placówki. Brakuje również 

środków na pomoce dydaktyczne. Główny problem to brak miejsca.  

Przewodniczący komisji Artur Koper podziękował dyrektorom za przybycie. 
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4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Barbara Januszewska przedstawiła 

projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 2023 - 2030. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy koronowo na rok 2023. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości. 

Członkowie komisji zgłosili wniosek w sprawie obniżenia stawki podatku od nieruchomości 

od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz 

budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej z 

kwoty 32,00 zł  kwotę 30,30 zł. 

Głosowanie w sprawie wniosku: 

Za – 4 głosy 

Przeciw – 2 głosy 

Wstrzymał się – 1 głos 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały po zmianie stawki na 

30,30 zł. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata Zwierzyńska przedstawiła 

projekty uchwał. 
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1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia 

uwagi wniesionej do projektu Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Koronowo (I termin wyłożenia) 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi 

wniesionej do projektu do projektu Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Koronowo (II termin wyłożenia) dotyczy działki położonej w 

Obrębie Nowy Dwór. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwagi 

wniesionej do projektu do projektu do projektu Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Koronowo (II termin wyłożenia) dotyczy 

działek położonych w Gościeradzu.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  uchwalenia Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Koronowo. 

Posiedzenie opuścił radny Piotr Mitera. Obecnych 6 członków komisji. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały 
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Kierownik Wydział Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka numer 86/187, położonej 

w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych 

wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad korzystania ze świetlic 

wiejskich oraz powierzenia Burmistrzowi Koronowa określenia sposobu ustalenia i 

wysokości opłat za korzystanie ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Okręgowego 

w Bydgoszczy na kadencję 2024 – 2027. 

 

Inspektor Wydziału Organizacyjnego Pani Magdalena Wanda-Joras przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Projekt uchwały. w sprawie  zmiany uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr 

przebiegu pojazdu w Gminie Koronowo. 

 

Dyrektor Miejsko – Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie Pani Ewa Chytłą przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Posiedzenie komisji opuściła radny Wojciech Orliński. Obecnych 5 członków komisji. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłaty dla odbiorów usług zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Koronowo. 

 

Kierownik Wydziału Wodociągów i Kanalizacji ZGKiM w Koronowie sp. z o.o. przedstawił 

projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji 5 głosem „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4. Sprawy bieżące komisji. 

 

Kierownik Wydział Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła sprawę kupna budynku po byłym domu towarowym w Koronowie, ul. Plac 

Zwycięstwa za kwotę 2.750.000,00 zł. Obecny właściciel zobowiązał się, że wykupi wszystkie 

udziały do końca 2023 r. Gmina chciałaby kupić ten budynek, aby np. przenieść tam urząd 

z ul. Pomianowskiego. Poza tym poprawić jego wygląd zewnętrzny. Zakłada się, że taka 

inwestycji wyniosłaby ok 3-4 miliony złotych. Konieczne byłoby zrobienie nowego operatu. 

 

Członkowie Komisji wydali pozytywną opinię w powyższej sprawie. Jednogłośnie 5 głosów. 

„Za”.  
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5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

 Przewodniczący Komisji Pan Artur Koper w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia 

o godz. 12.00  zamknął posiedzenie Komisji. 

 

    Przewodniczący Komisji    

                              Artur Koper      

 

 

Protokół sporządziła            

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                                   


